
Rada Gminy w Czerminie 
Radni-Sesja 

Protokół nr 46 

z XLVI Sesji Rady Gminy w Czerminie, która odbyła się  w dniu 5 stycznia 2023 r. w Domu 

Strażaka w Czerminie. 

Obrady rozpoczęto o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:15 tego samego dnia. 

Obradom przewodniczył Mirosław Bugaj – Przewodniczący Rady Gminy w Czerminie 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1.Małgorzata Banik 

2. Mirosław Bugaj 

3. Ryszard Bukała 

4. Wiesław Czaja 

5. Sylwester Kiełbasa 

6. Władysław Kukliński 

7. Wioleta Mucha 

8. Paweł Pisarczyk 

9. Jan Polak 

10. Władysław Soboń 

11. Robert Strycharz 

12. Dariusz Wójtowicz 

13. Tomasz Zając 

14. Jan Ździebło 

15. Mariusz Żelazko         

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Poseł na Sejm RP – Fryderyk Kapinos 

2. Wójt Gminy – Sławomir Sidur 

3. Sekretarz Gminy – Bogusław Peret 

4. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski 

5. Radny Powiatu Mieleckiego – Antoni Skawiński 

6. Sołtysi. 

1. Otwarcie XLVI Sesji Rady Gminy w Czerminie. 
 

Radny Bugaj – przewodniczący Rady Gminy dokonała otwarcia obrad, powitał wszystkich 

uczestników posiedzenia oraz stwierdziła kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
 

Pan Przewodniczący przedstawił zaplanowany porządek obrad. 



 

 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Wioleta Mucha, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Czaja 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Protokół przyjęto bez uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Wioleta Mucha, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Czaja 

 

4. Przyjęcie protokołu z XLV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w Czermnie. 
 

Nie wniesiono uwag do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XLV Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy w Czermnie..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Wioleta Mucha, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 



Wiesław Czaja 

 

5. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami 

 

Pan Wójt – od ostatniej sesji miały miejsce następujące zdarzenia: 

Wydano zarządzenia:  

- 80/22 – powołanie komisji przetargowej na zbycie nieruchomości Gminy, 

- 81/22 – zmiany w budżecie gminy na 2022 rok, 

- 82/22 – zmiany w budżecie gminy na 2022 rok, 

- 83/22 – zmiany w budżecie gminy na 2022 rok, 

- 1/23 – ustalenie odpłatności z tytułu najmu nieruchomości stanowiących własność gminy 

Czermin.  

Podpisane umowy: 

- budowa odcinka sieci kanalizacji sanitarnej podciśnieniowej w msc. Wola Otałęska, 

- przebudowa i modernizacja dróg gminnych na terenie Gminy Czermin sfinansowanych z 

dotacji z Polskiego Ładu, 

- nadzór inwestorski na realizację zadania „Przebudowa i modernizacja dróg gminnych” 

- zakup oleju opałowego dla S.P. Otałęż, 

- odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych, zakończono dostarczanie pojemników 

przez nową formę, 

- świadczenie usług pocztowych w obrocie krajowym i zagranicznym na rzecz UG, 

- przebudowa i modernizacja dróg gminnych na terenie Gminy Czermin, 

- wykaszanie, wycinanie zakrzaczeń i odmulanie rowów melioracyjnych w Trzcianie, 

- dotacja celowa dla OSP Breń Osuchowski, zakupiono samochodu dla OSP przy udziale 

funduszu sołeckiego, dofinansowania z Fundacji Orlen i pomocy posła Kapinosa, 

- budowa sieci elektroenergetycznej – oświetlenie uliczne, 

- budowa sieci elektroenergetycznej – oświetlenie uliczne, 

- opracowanie dokumentacji techniczno–wykonawczej instalacji oświetlenia ulicznego, 

- odśnieżanie dróg gminnych, 



- wykonanie tablic informacyjnych na salę obrad. Wyraził nadzieję że następna sesja odbędzie 

się już w nowej Sali obrad. Podziękował Prezesowi OSP Czermin za gościnność w budynku 

straży, gdzie odbywały się posiedzenia Rady Gminy. Poinformował o pozyskaniu 4 mln. zł z 

Polskiego Ładu na drogi gminne, dziękując jednocześnie posłowi Kapinosowi za pomoc we 

wskazywaniu wniosków i zabieganiu o ich pozyskanie, m.in. na drogi, kanalizację, rozbudowę 

szkół. 

Pan Przewodniczący powitał posła Fryderyka Kapinosa, podziękował za przybycie i udzielił 

mu głosu. 

Poseł Kapinos podziękował za zaproszenie i złożył życzenia noworoczne. Podziękował za 

zdany egzamin solidarności w czasie akcji niesienia pomocy Ukrainie i podczas Covid-u. 

Zauważył, że w gminie funkcjonuje dobry zespół, dzięki czemu wiele rzeczy można robić i 

osiągać. Poinformował, że przez wojnę na Ukrainie zmienił się procent dofinansowania 

środków zewnętrznych. 20 mln. zł z Polskiego Ładu trafiło do gminy Czermin. Podziękował za 

dobre artykułowanie przez Wójta i Przewodniczącego potrzeb gminy, które jest łatwiej 

przekazać do rządu. Rząd wskazał tereny podkarpacia objęte szczególnym wsparciem i są to 

gminy bieszczadzkie. Podziękował również za dobrze układającą się współpracę miedzy 

gminami, a Gminie Czermin za zrozumienie przy budowie obwodnicy, dzięki czemu rozwijał 

się będzie przemysł, budownictwo rodzinne. 

Pan Wójt podziękował Posłowi za poświęcony czas, zaangażowanie, włożony trud, aby  gmina 

się rozwijała, aby polepszał się komfort życia mieszkańców. Wyraził nadzieję na dalszą, 

owocną współpracę. 

Radny Bukała zwrócił się z pytaniem do posła Kapinosa w sprawie ronda na Woli Mieleckiej i 

ścieżek rowerowych wzdłuż drogi od Mielca do Piątkowca. 

Pan Poseł – w sprawie ronda: - bardzo potrzebna i ważna inwestycja. Od 2010r. próbujemy, 

żeby to rondo powstało. Finansowanie jest, projekt jest i wierzę, że przy dobrej woli 

pracowników ogłoszony będzie przetarg i realizacja jest możliwa. W sprawie ścieżek – jest 

porozumienie gmin „Dorzecza Wisłoki” i prosiłem o wciągnięcie Powiatu Mieleckiego do tego 

przedsięwzięcia. Zabiegamy, aby to porozumienie wpisać do programu rządowego, żeby 

otrzymać dofinansowanie i możliwość skorzystania ze środków Unii Europejskiej. Istnieje 

duża szansa na realizację tych ważnych zadań. 

Radny Zając, w imieniu OSP podziękował Posłowi za pomoc w uzyskaniu dotacji dla 

Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych. 

Poseł Kapinos wyraził nadzieję, że będzie to motywacja dla młodzieży. 

Radny Skawiński wyraził uznanie dla Posła Kapinosa za jego wsparcie i zaangażowanie w 

wiele spraw na rzecz mieszkańców. Przypomniał, że on sam także zaangażował się w walkę o 

budowę ronda w Woli Mieleckiej i przy porozumieniu Wójta Gminy Mielec, Starosty i 

Marszałka jest szansa na realizację. Zaproponował, aby zrekompensować mieszkańcom 

Trzciany straty, które ponieśli przy budowie nowej drogi. Podziękował Posłowi za pomoc w 

pozyskaniu sprzętu dla Szpitala Powiatowego w Mielcu 

Pan Przewodniczący podziękował Posłowi za udzielaną pomoc i wsparcie naszej gminy. 



 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2023. 

Pan Sekretarz omówił Program, zwracając uwagę na nowy składnik Programu dotyczący 

zachowań behawioralnych. Odczytał projekt uchwały. 

Radny Soboń przedstawił opinię wypracowaną na wspólnym posiedzeniu Komisji, która jest 

pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Wioleta Mucha, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Czaja 

Uchwała Nr XLVI/318/2023 – jak załącznik do protokołu.  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego na 

organizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej. 

 

Projekt uchwały odczytał pan Skarbnik.  

Radny Pisarczyk przedstawił opinię Komisji Budżetu i Finansów, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego na 

organizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Wioleta Mucha, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Czaja 

 



Uchwała Nr XLVI/319/2023 – jak załącznik do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego na 

realizację zadania publicznego (sprzęt rehabilitacyjny). 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Radny Pisarczyk – opinia komisji budżetowej – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenie pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego na 

realizację zadania publicznego (sprzęt rehabilitacyjny).  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Wioleta Mucha, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Czaja 

Uchwała Nr XLVI/320/2023 – jak załącznik do protokołu. 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Gminnej Spółki Wodnej      

w Czerminie na realizacje zadania „konserwacja rowów melioracji wodnej” 

 

Treść projektu uchwały odczytał pan Skarbnik 

Radny Pisarczyk – opinia Komisji budżetowej pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Gminnej Spółki Wodnej w 

Czerminie na realizacje zadania „konserwacja rowów melioracji wodnej”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Wioleta Mucha, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Czaja 

 

Uchwała Nr XLVI/321/2023 – jak załącznik do protokołu. 



 

 

10. Podjęcie Uchwały Budżetowej Gminy Czermin na rok 2023 

 

Projekt uchwały odczytał pan Skarbnik. 

Radny Soboń – opinia wspólnej komisji – pozytywna. 

Radny Pisarczyk – opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie Uchwały Budżetowej Gminy Czermin na rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Wioleta Mucha, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Czaja 

 

Uchwałą Nr XLVI/322/2023 – jak załącznik do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czermin. 
 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Radny Soboń – opinia wspólnej komisji – pozytywna. 

Radny Pisarczyk – opinia Komisji Budżetu i Finansów – pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czermin..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Wioleta Mucha, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, 

Dariusz Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Czaja 

 

Uchwała Nr XLVI/323/2023 – jak załącznik do protokołu. 

 



 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Skawiński poinformował, że w Powiecie odbyła się sesja nadzwyczajna, na której udało 

się osiągnąć dofinansowanie na transport publiczny, ale nie udało się zmienić tras. Gminy, 

które złożyły korekty do tras zostały uwzględnione. Poprosił o skontaktowanie się w tej 

sprawie z Wójtem z Wadowic, w celu korekty tras. 

 

 

13. Zakończenie obrad 
 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XLVI Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy w Czerminie 

  

 

Przygotował(a): admin.1436.1288  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


